

CONCERT ^{音樂會} 轉播精選 HICHLICHTS



LIVE ON 4 /2024 四台音樂廳 / /2024 SAT 六 8:00PM

REPEAT 重播 18.4.2024 THU 四 2:00PM

Paavo Järvi 巴孚·約菲 © Kaupo Kikkas

From the HK Phil's Easter Extravaganza: Paavo Järvi & Alena Baeva

港樂呈獻復活節精彩節目

After performances with the HK Phil last season, Estonian Grammy Award-winning conductor Paavo Järvi and violinist Alena Baeva return to the Hong Kong Cultural Centre Concert Hall to take part in an Easter Extravaganza. The programme for this concert opens with Rimsky-Korsakov's Capriccio espagnole, whose dance-like qualities are echoed in the neo-classical concerto by Stravinsky that follows. Baeva shines in Stravinsky's meticulously structured Violin Concerto, widely considered his best orchestral work. The programme concludes with Shostakovich's Fifth Symphony - the composer's most frequently performed work and a testament to an era of struggle and oppression. This concert was recorded on 29 March 2024.

是次音樂會在3月29日於香港文化中心音樂廳錄音。愛沙尼亞指揮、格林美獎得 主巴孚·約菲帶來蕭斯達高維契最受歡迎的第五交響曲——作品見證了一個充滿鬥 爭和壓迫的時代。小提琴家芭耶娃則帶來史達拉汶斯基新古典主義風格的小提琴 協奏曲,此曲結構嚴謹,被廣泛認為是他最出色的管弦樂作品。音樂會開場作是 林姆斯基—高沙可夫的《西班牙隨想曲》,與舞蹈性質同樣突出的史達拉汶斯基協 奏曲互相呼應。

Alena Baeva 芭耶娃 © Andrej Grilc

Presented by the Hong Kong Philharmonic Society Limited

Recorded at the Hong Kong Cultural Centre Concert Hall on 29/3/2024

香港管弦協會有限公司主辦 2024年3月29日 香港文化中心音樂廳錄音

Web archive is available for 1 year 本節目將提供一年網上重溫